南區區議會(2020-2023)屬下交通及運輸事務委員會第一次會議議程

Agenda for the 1st Meeting of the Traffic & Transport Committee Southern District Council (2020-2023)

日期: 2020年2月6日(星期四) Date: Thursday, 6 February 2020

時間: 下午 2 時 30 分 Time: 2:30 pm

地點:香港 Venue: SDC Conference Room,

香港仔海傍道 3 號 1/F Ocean Court,

逸港居一樓南區區議會會議室3 Aberdeen Praya Road,Aberdeen, Hong Kong.

<u>議程</u> Agenda

第一部份 - 討論事項 Part I - Items for Discussion

一、 南區違例泊車問題

(將一併討論由陳衍冲先生提出的「漁光道違例泊車引致交通擠塞及晚上 汽車噪音對居民造成滋擾 有關部門現在人手安排情況及會作出如何改善」、林德和先生提出的「關注置富違泊問題」以及黃銳熺先生、陳炳洋 先生和袁嘉蔚小姐提出的「關注南區違泊及違法上落客貨問題」的議程) (交通文件 1/2020 號)

1. Illegal Parking in the Southern District

(Include agenda items on "Relevant Department to make Manpower Arrangement and Improvement to the Traffic Congestion caused by Illegal Parking on Yue Kwong Road and the Nuisance of Vehicle Noise caused to Residents at Night" by Mr. CHAN Hin-chung, "Concern on Illegal Parking in Chi Fu" by Mr. LAM Andrew Tak-wo and "Concern on Illegal Parking and Illegal Loading/Unloading Activities in the Southern District" by Mr. WONG Yui-hei, Angus, Mr. CHAN Ping-yeung and Miss YUEN Ka-wai, Tiffany)

(TTC Paper No. 1/2020)

二、關注公共交通服務的安全問題 (此議題由司馬文先生及林德和先生提出) (交通文件 2/2020 號)

2. Concerns over Safety of Public Transport Services
(Item raised by Mr. Paul ZIMMERMAN and Mr. LAM Andrew Tak-wo)
(TTC Paper No. 2/2020)

三、 要求改善黃竹坑道(港鐵海洋公園站外)的交通 (此議題由梁進先生提出) (交通文件 3/2020 號)

 Request to Improve the Traffic Condition of Wong Chuk Hang Road (Outside MTR Ocean Park Station)
 (Item raised by Mr. Jonathan LEUNG Chun)
 (TTC Paper No. 3/2020)

四、 南港島綫的不平衡車費 (此議題由黎熙琳女士提出) (交通文件 4/2020 號)

4. "Unbalanced Pricing for the Fares of the South Island Line" (Item raised by Ms LI Shee-lin)
(TTC Paper No. 4/2020)

五、關注香港仔海傍道及黃竹坑道一帶加裝監視鏡頭 (此議題由黃銳熺先生及徐遠華先生提出) (交通文件 5/2020 號)

5. "Concern on the Installation of Surveillance Cameras along Aberdeen Praya Road and Wong Chuk Hang Road"
(Item raised by Mr. WONG Yui-hei, Angus and Mr. TSUI Yuen-wa)
(TTC Paper No. 5/2020)

六、 以往會議曾討論事項進展報告 (截至 2020 年 1 月 15 日的情況) (交通文件 6/2020 號)

6. Progress Report on Previously Discussed Items (as at 15.1.2020) (TTC Paper No. 6/2020)

- 七、 其他事項
- 7. Any Other Business

第二部份 - 参考文件

Part II - Items for Information

- 一、運輸署公共交通服務及交通管理措施報告 (此文件由運輸署提供) (交通文件 7/2020 號)
- Transport Department Progress Report Public Transport Services and Traffic Management Measures (Report provided by Transport Department) (TTC Paper No. 7/2020)

南區區議會秘書處 2020年1月

Southern District Council Secretariat January 2020

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc_chi/meetings/committees/committee_meetings.php),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/meetings/committees/committee_meetings.php) within 3 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the following TTC meeting.